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Kvalitetsråd för grundutbildning – ABE-skolan   

Datum för mötet: 2022-12-14 
 

Plats för mötet Deans Office Teknikringen 72 
 

Närvarande: Eva Liedholm Johnson (GA), Malin Wennerholm (vice GA), Tiina 
Vinter (gruppchef SVL), Henry Muyingo (PA TFAK/TFOK), Peter 
Brokking (PA THSSM), Oskar Fröjdh (TTGTM), Jean-Marc Battini (PA 
THSSM), Zeev Bohbot (PA TIBYH/TBYPH), Åsa Laurell Lynne 
(TIBYH/TBYPH), Claes Sörstedt (PA ARKIT), Parivash Salimi  
(programhandläggare) Eva Lassander (programhandläggare och 
mötesantecknare)Lukas Sihlén, programansvarig student (CSAMH) 
 
 
 
 
 

 
1 Inledning  

 
Mötet inleds med presentation av deltagare. 
 

2 Anteckningar från föregående möte 

Anteckningar från möte 22-11-21 godkändes och finns publicerade i kvalitetsrådets 
grupp, under rubriken Grupper på KTHs hemsida. 

 

           Eva Liedholm Johnson 

3 Information om KTH Field studies 
 
Minor Field Studies är ett SIDA-finansierat stipendium för examensarbeten i låg- och 
medelinkomstländer. För närvarande är programmet ”lagt på is”.  
 
Information om KTH Field Studies som kommer att utvecklas som ett KTH-
finansierat resebidrag till examensarbeten på kandidat- och masternivå i låg- och 
medelinkomstländer. 40 resebidrag kommer att finnas årligen med en summa på 
15000kr/student.  
 
Frågor till kvalitetsrådets deltagare: 
 
Längd på programmet? 
En destination eller öppna upp för fler destinationer? 
Ytterligare aspekter att beakta? 
 
Sammanfattning av diskussion och frågor: 
 

          Erika Charpentier (IRO) 
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Det måste inte finnas en akademisk handledare på mottagardestinationen men en 
kontaktperson.  
 
Resebidraget är betydligt lägre än stipendiet och det kan vara en idé att kombinera 
med privata stipendier. Viktigt att studenterna förstår att det bara är ett bidrag och att 
det förmodligen handlar om att de måste skjuta till lite medel själva. 
 
6 veckor vore bra på för examensarbeten på kandidatnivå men 8 veckor bra på 
masternivå. Kanske bara ha på masternivå. Att har till fler destinationer på en gång 
kan vara komplext. 
 
 
 

4 Utbildningskansli 
 
Ingen aktuell information 
 
 
 

 

5 Studievägledning  
 

a. Agenda 2023 
 

Ett möte har hållits för utbildningskommunikatörer och därför lyfts frågan med 
deltagarna om hur vi kommunicerar hållbarhetsmålen kopplade till Agenda 
2030. 
 
Sammanfattning av diskussion: 
 
Fler frågor har kommit från ledningshåll om detta. Viktigt att frågorna blir 
sammanhållna.  
 
Historiskt var det lite svårt när programmen endast skulle välja tre mål. Nu 
skulle det kanske vara bra att programmen fick välja hur många mål man vill 
kommunicera på t.ex. webbarna.  
 
Hållbarhetsmålen är nu generellt bättre kommunicerade på programmen och 
ingår som en del av undervisningen. Hur många mål programmen ska ha på 
webbplatserna råder det delade meningar om. 
 

b. Extra kurser 
 
Enligt rektorsbeslut ska det vara mycket restriktivt med att anta studenter inom 
programmet till kurser utöver de som ingår i utbildningsplanen. Om det är 
extra ordinära omständigheter t.ex. kopplade till utbytesstudier kan GA bevilja. 
Anledningar till att studenter frågar om extra kurser kan vara relaterade till 
CSN, ”hål” där de inte läser kurser, bostäder och behörighet till andra program 
m.m. Även om de inte beviljas extra kurser inom programmet kan studenterna 
söka fristående kurser på KTH eller andra lärosäten på egen hand.  

                   Tiina Vinter 
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6 Studentrepresentanter 
 
Funktionen studienämndens ordförande, SNO, på Samhällsbyggnad kommer 
att delas i tre roller för att underlätta studentrepresentationen och sprida 
ansvaret på fler personer. Mer information kommer och tidigare mailadress kan 
tillsvidare användas. 
 
Fråga om behörighetsbesked till kurs. Tiina skickar ut förtydligande 
information till aktuella studenter. 
 
Tiderna 13-14 (el. 15) för kvalitetsrådsmöten är inte optimala ur 
studentperspektiv. Kanske kan man lägga något möte över lunchtid t.ex. 
framöver. 
 
 

           Lukas Sihlén 

7 GA och Vice GA 
 

a. Arkitektprovet 
 
Information om att översyn an hanteringen gällande Arkitektprovet pågår. På grund av 
en vakans har man fått ställa om planeringen något. 
 

b. Rektorsbesök 
 
Snart kommer rektorsbesök att ske på ABE och planeringen är i gång. Det är roligt för 
oss på ABE att få träffa, samtala och visa runt KTHs nya rektor Anders Söderholm.  
 

c. Grundutbildningsutskottet (GU) 
 
Senaste mötet berörde till stor del frågan om lokaler och lokalkostnader.. 
Grundutbildningsansvariga ska ha en workshop om detta och vissa skolor ska skicka 
en typ av inventeringsenkäter till lärare om vilka lokaler som används och deras 
kvalitet. 
 

d. Framtidens utbildning 
 
Arbetet med projektet Framtidens utbilning på KTH fortgår. På ABE pågår även 
interna aktiviteter med att se över vilka delar vi kanske redan arbetar med och vilka 
man behöver utveckla. 

 

           Eva Liedholm Johnson 
           och Malin Wennerholm 

 
4 Övriga frågor 

 
Inga övriga frågor 

 
          Erika Charpentier 
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5 Nästa möte 
 
Parivash återkommer med möteskallelser och datum/tider för vårterminens möten. 
 
 
 
 

 

 


